
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 18. april 2023 kl. 17.00-18.30 i skolens aula

Mødeleder: Nicki
Fraværende: Anders, Olga
Referent: Henrik

Referat
1. Godkendelse af referat og dagsorden Godkendt

2. Nyt Elevråd:
Formand Trille:
I elevrådet taler de om mobberi; hvad man må sige til
hinanden.

Bandebanen: Der er 14 frikvarterer, men i 6. kl. har de
f.eks kun en bandebanetid

Gynger: Der skal laves en ny plan for gyngerne.

Trille og Klara er uddannede undervisningsmiljø-
repræsentanter (UMR). De har været inde på rådhuset til
afslutning på uddannelsen.
Der er blevet talt om byggeri, nye klasselokaler under
ombygning. Ren skole

Miljø på skolen: Elever har mulighed for at elever også kan
komme til dem, hvis der er noget de gerne vil tale om

De skal deltage i analysen af trivselsmålingen for eleverne
på skolen.

Formanden:
Udskiftning af forældrerepræsentanter. Kort præsentation
af nye repræsentanter.

Der skal afholdes valg i foråret. Henrik udsender plan for
valget.

Orientering omkring den kommende lokalplan. Udstykning
bag ved skolen og mulig udvidelse af børnehuset.

MED-udvalg:
Intet møde afholdt siden sidste best.møde.

Børnehuset:
Ny studerende den 1. juni.

Børnehuset har vundet en e-twinning pris med projektet
“CO-Make”

Marianna er nyansat pædagog i børnehuset i vuggestuen,
hun starter den 1.7.2023

Der kommer besøg fra Holland omkring CO-Make



projektet. De skal på besøg på skolen i 0. klasse.

Sygemelding på en pædagog i 4 uger. Emil fra
børnehavedelen skal være i vuggestuen i
sygefraværsperioden. Der kommer vikar på i
børnehavedelen.

SFO:
Mini-sfo kører rigtigt godt.

Nyt tema - Plante/insekt

Alle kan lide at være i SFO.

Forventeligt ny pædagog stud. 1.6.2023

Afslutning for 3. klasse med Jump i fredericia og spisning i
Læringshaven

Skole:
Projekt delebil som lokalområdet kan bruge.
Børneuniverset kan ligeledes bruge den i arbejdstiden til
møder mv.

Renoveringen er afsluttet, der er dog stadig enkelte ting,
der mangler at blive lavet i klasselokalerne. Skolegården
skal reetableres. Tarzanbanen flyttes om på bakkeområdet
bag skolen.

Budget opfølgning - skoledel

Ved 1. budgetgennemgang var der udsigt til at skolen går
ud med et underskud, på omkring kr. 400.000. Der er
ekstraordinære omkostninger i forb. med langtids-
sygemeldinger og en ekstra lønudgift på fratrådt
medarbejder.

Der har været store udgifter til segregeringer generelt i
skolevæsenet. Vores skole har kunne holde os
nogenlunde omkostningsneutrale.

Inklusionsmedarbejder omplaceres i kommende skoleår til
børnehuset, hvor han skal indgå i arbejdet med
storegruppen og være en af overgangspersonerne til
mini-sfo i skoleåret 2023/2024.

3. Dialogmøde med skoleudvalget
- tirsdag 18. april

Der skal udarbejdes høringssvar på kommunens udkast til
balance i budget 2023 og til skolernes ferieplan 2023/24
og 2024/25.

Høringssvar får nok en fælles ordlyd. Formanden laver
udkast til godkendelse.

Der er besparelser på segregering. Besparelser på IT
indkøb. Skole specifikke tiltag - bl.a. indkøbsstop.

Skolevæsenet har søgt midler ved AP. møller fonden
Til projektet “flere med i fællesskabet”. Uddannelse af
lærere og pædagoger i skoledelen til at løfte opgaven
omkring børn i udsatte positioner og børn med særlige
behov.



Forslag om at bruge frivillig mentorordning for elever der
f.eks. er ordblinde - læseven. Skoleleder tager forslag med
til planlægningsmøde omkring “Flere med i fællesskabet”

4. Dialogmøde med børne- kultur og
fritidsudvalget

- tirsdag 25. april kl. 17.15

Forventeligt kommer mødet til at omhandle besparelser.

Deltagere: Signe, Martin,

5 Valg til fællesbestyrelsen Henrik laver udkast til indkaldelse til valgmøde.

6. Budgetopfølgning
- skole
- børnehus

Skole: Se referat under nyt fra skolen.

Børnehus - Udskydes til næste møde med på punkt 3 på
kommende møde.

7. Majmarked Marked den sidste torsdag i maj i samarbejde med lokale
foreninger og virksomheder.

Arbejdsgruppe:
Skole: Rikke, Mai-Britt R., Andreas, Henrik
Børnehus: Maibrith
Forældrerepræsentant: Nicki, Martin
Eksterne: Christine B og Lone fra Brugsen.

Lokalt har Båring et tema der omhandler Grønne
Nabofællesskaber, Lærerne på skolen synes, at temaet er
godt.

Temaet for markedet bliver Grønne Nabofællesskaber

8. Evaluering af skolefest Der var undren fra forældrene omkring opdeling af
eleverne til skolekomedien.

Det var svært at nå at spise og samtidig nå at overvære
forestillingen.

Positivt at forældre i børnehuset, der ikke har børn på
skolen, var inviteret.

9. Eventuelt Intet

10. Punkter til næste møde Budgetopfølgning: børnehus og skole.
Støtteforening.
Skolefoto


